

HALLITUKSEN KOKOUS

Aika 03.05.2019 klo 18.30

Paikka Red Chopsticks

Paikalla Merike Sorsa
Jari Tamminen
Jere Salminen
Jyri Nurmi
Olli-Pekka Lehtinen
Petri Lempinen

Poissa

HALLITUKSEN KOKOUKSEN ESITYSLISTA

1. Kokouksen avaaminen

Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 18.32

2. Valitaan kokoukselle toimihenkilöt

Valittiin puheenjohtajaksi Merike Sorsa ja sihteeriksi Jari Tamminen.
Pöytäkirjantarkastajaksi Jere Saminen ja Jyri Nurmi.

3. Kokouksen laillisuuden ja päätösvaltaisuuden hyväksyminen

Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

4. Esityslistan hyväksyminen

Hyväksyttiin esityslista kokouksen työjärjestykseksi.

5. TSPool hallitus 2018-2019 -Facebook ryhmässä / keskusteluketjussa tehdyt päätökset

Hallitus päätti face ryhmässä 22.03.2019, että myönnetään Ansiomerkit 002-009 [Liite](#).
Ansiomerkit luovutetaan Finaali tapahtumissa.

6. 8.25-kesäsarja

8.25-sarjaan ilmoittautuminen alkaa viikolla 22 ja runkosarjan pelit viikolla 26. Finaalit pelataan 24.08.2019. Finaali paikka on vielä haettavissa TSPool hallituksen kautta.

7. Kamerat pelipaikkoihin

TSPool oma kamera hanke edistyy lupaavasti, Salminen&Rantasalo&Mäkelä on kevään aikana suunnitelleet ja tehneet oman etäohjattavan kameran, finaaleista saadun

kokemuksen perusteella kamera soveltuu mainiosti striimaamaan Biljardiliigan pelejä. Kameralla on mahdollista käyttää eri alustoja kuvan toistoon, Face, Youtube, ym. Kameroita tullaan kesän aikana tekemään muutamia ja asentamaan kiinteästi pelipaikkoihin. Kameran hinnaksi tulee noin 100€/kpl.

8. Valmennustoimikunta

Pyritään kehittämään ja mainostamaan MIHI-vuoroja tulevalla kaudella.

9. Kilpailutoimikunta

Kilpailutoimikunnan jäsenet ovat saaneet positiivisia palautteita kauden kisoista. Kisojen osallistumismäärät on ollut kasvussa aikaisempiin vuosiin verrattuna ja kisat ovat sujuneet aikataulullisesti hyvin.

10. Visiotoimikunta

Visiotoimikunta jatkaa keskustelua TSPool:in omista kotisivuista

11. Ansiomerkit

Ei hakemuksia

12. Taloudellinen tilanne

Rahastonhoitaja totesi taloudellisen tilanteen olevat hyvä.

13. Valmennustoimikunnan toimintakertomus

[Toimintakertomuksen liite](#)

16. Muut esille tulevat asiat

Juho Nykänen ilmoitti, että Kotkassa tullaan kesällä pitämään n.viikon pituinen junnuleiri. Kohderyhmänä tulee olemaan alle 18v nuoret. Leirille osallistuu mahdollisesti eri lajin harrastajia, pyramidi, snooker, pool. Leiri tulee olemaan maksullinen, lisätietoja leiristä saamme kun valmennustoimikunta pitää palaverin ma 6.5 Juhon kanssa.

Visiotoimikunta alkaa selvittämään miten ja koska tulisi palkinnot ja mahdolliset muistamiset jakaa. Nyt käytössä oleva tapa ei anna sitä arvoa palkinnoille joka sille kuuluisi. Olisiko mahdollista pitää esim. "gaalailta" missä tapahtuisi palkintojen jakaminen.

17. Kokouksen päättäminen

Puheenjohtaja kiitti hallituksen jäseniä kuluneesta kaudesta päätti kokouksen 21.50

Merike Sorsa
puheenjohtaja

Jari Tamminen
sihteeri

Jere Salminen
pöytäkirjantarkastaja

Jyri Nurmi
pöytäkirjantarkastaja